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Samråd avseende skogliga åtgärder på Hovdala och 
Mölleröd naturområde 

Kristoffer Larsson 

Göingebygdens Biologiska Förening (GBF) har enligt sin portalparagraf som ändamål att 
främja studiet och skyddet av djur- och växtvärlden i Göinge och för övrigt odla intresset 
för biologiska frågor.  

Enligt kommunens hemsida säger man bl a följande: ”Hovdala Naturområde är det forna 
godslandskapet som nu är på väg att förädlas till ett välkänt besöksmål med skånsk kultur 
och natur av hög klass. Tack vare militärens 50-åriga närvaro lades grunden till ett unikt 
landskap. Genom att sanden lämnades bar kunde en åtråvärd miljö för sällsynta växt- och 
djurarter skapas”. 

Denna målsättning måste ju vara HIBAB:s ledstjärna när det gäller skötseln av området 
och därmed sättas en bra bit före ett effektivt och vinstdrivande produktions-skogsbruk. 

GBF:s styrelse diskuterade vid sitt möte 2020-08-25 de skogliga åtgärder som planeras 
inom Hovdala och Mölleröd - och har inget att erinra om detta! 

Vi har dock nåtts av ett rykte om en möjlig konflikt, då länsstyrelsen haft en önskan om att 
avsätta vissa områden som Natura 2000-områden, medan HIBAB inom samma områden 
gått in med en ansökan om någon form av skogliga åtgärder. Ryktet säger även att 
områdena skulle vara ”Dallerödsskogen”, dalgången söder och norr Hammarmölledam och 
dungen Solhem, d v s synnerligen skyddsvärda områden (åtminstone de två förstnämnda)! 
Vi är mycket tacksamma för ett klargörande kring detta! 

 

Med vänlig hälsning 

Leif Nordin      Thomas Johnsson 
Ordförande      Inventeringsansvarig, fåglar 
leif.nordin1@outlook.com    thomas@clangula.se  
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